

海內外校友網絡

Overseas and Mainland Alumni Network

唐偉章校長與各地校友見面

President to meet with Overseas and Mainland Alumni



唐校長於去年11月出訪澳洲，出席**理大(澳洲)員生會**於悉尼舉行的周年大會暨晚宴，悉尼香港經濟貿易辦事處副處長葉大衛校友亦應邀出席。唐校長其後再轉赴墨爾本，與當地校友晚宴聚會。

Prof. Tong attended PolyU (Australia) Association's Annual General Meeting cum Dinner in Sydney, as well as a dinner gathering in Melbourne during his visit to Australia in November last year.



繼去年夏天到訪三藩市，唐校長於今年春節再次參加由**理大北加州員生會**安排的晚宴，與當地校友聚首。

Following the first get-together last summer, alumni in San Francisco greeted Prof. Tong again at a dinner gathering organized by PolyU Association (Northern California) in late February.



唐校長於2月專程到訪洛杉磯，出席**理大(南加州)員生會**舉行的新春晚宴，並代表大學接受員生會捐助大交流生的獎學金。

In the Spring Dinner organized by PolyU (Southern California) Association in Los Angeles, Prof. Tong received the Association's scholarship for exchange students on behalf of the University.



理大(英國)員生會於3月28日正式成立，成為理大於歐洲成立的第一個海外員生組織。唐校長及多位大學領導專程遠赴倫敦出席員生會的成立典禮暨午宴，理大校董會前主席羅仲榮先生及香港駐倫敦經濟貿易辦事處處長胡寶珠女士亦應邀光臨。

PolyU celebrated the inauguration of its first overseas association in Europe on 28 March. Officiated at by Prof. Tong, the Inauguration Ceremony was also graced by the presence of Mr Victor Lo, PolyU's former Council Chairman, and Miss Sarah Wu, Director General of Hong Kong Economic and Trade Office in London.



唐校長於4月中首度出訪**西安**，出席理大與當地合作夥伴西安交通大學合辦的校友聯誼晚宴，與超過300位內地校友、學員和嘉賓聚首一堂，並向他們介紹大學最新發展和成就。活動回顧：<http://www.polyu.edu.hk/aado/alumni/>。

In mid-April, Prof. Tong visited Xi'an for the first time to attend the Dinner Gathering co-organized by PolyU and Xi'an Jiaotong University. He also took the chance to share PolyU's latest achievements and future development with over 300 graduates, students and guests. Recap of event: <http://www.polyu.edu.hk/aado/alumni/>.



近20位**理大(美東)員生會**的會員及其親友為司庫 Michael Lai 舉行生日派對，1月底的紐約即使更冷，大家的盛情也帶來一室溫暖。

Nearly 20 members, their family and friends of PolyU (Eastern USA) Association warmed up the night of New York in late January by their celebration for the Treasurer, Michael Lai's birthday.



理大(澳洲)員生會於2月底在悉尼舉行新春聯歡晚宴，40位會員共聚一堂，並邀得華人著名設計師馬耀平校友談「中國現代藝術觀」；員生會更藉是次晚宴籌募善款，為海地賑災出一分力。

PolyU (Australia) Association held a Spring Dinner in Sydney in late February. 40 members exchanged new year's greetings to one another.



理大(新加坡)員生會於3月6日舉行遠足活動。

PolyU Association (Singapore) organized an outing for its members on 6 March.

Alumni Tower@Second Life

校友事務及拓展處最近在理大Second Life虛擬校園內建立了一座最新的校友互動交流平台 — Alumni Tower，校友只須化身成網上虛擬身份Avatar，便可與世界各地其他校友在網上互相交流。6月9日舉行的「每月歡樂時光」聚會將詳細介紹Alumni Tower的特色，有興趣的校友請留意電郵宣傳或致電2766 5123查詢。

A brand new "Alumni Tower" has recently emerged in PolyU's virtual campus in Second Life. This is the newest platform to connect all alumni in the world. To know more about the "Alumni Tower", please join us at the upcoming Monthly Happy Gathering on 9 June, or call 2766 5123 for enquiry.



Alumni Tower內設有展覽廳、傑出校友館、禮品廊、活動宣傳室及 Happy Hour Cafe等，歡迎校友隨時參觀。

Facilities inside "Alumni Tower" include Exhibition Hall, Alumni Gallery, Free Gift Area, Promotion Area, and Happy Hour Cafe, etc.



幾位「校友」正在Happy Hour Cafe談天說地。
Some "alumni" are having a chat in the Happy Hour Cafe.